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Tak tu pro vás, naši milí přátelé, máme zase pár fotek. Jsou z jednoho z prvních tzv. open air
festivalů, osmnáctého ročníku Folkového kvítku, které jsem pro vás vybral.

  

Psanou reportáž z festivalu, z klávesnice naší Olinky, jste si již jistě přečetli, pokud ne, reportáž
najdete zde . Vzhledem k tomu, že je to vlastně první galerie v novém formátu, pohodlně se
usaďte, uvolněte se, stisknete play a nechte se přenést do dění festivalu.

  

Kdyby se vám fotografie nevešly na obrazovku, stiskněte kouzelnou klávesu F11 a počkejte, co
se bude dít :-).
Do galerie se dostanete kliknutím na fotku níže nebo přes Menu.

        

  
      

  

  

Více fotografií z Folkového kvítku najdete zde

 1 / 1

reportaze/festivalova-sezona-zacina-na-konopisti.html
http://spakoun.rajce.idnes.cz/Folkovy_kvitek_09/

